
Pöytäkirja 5/2022

STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 15.2.2022 klo 16:10

Paikka: Tampereen yliopisto, Pinni B 4113 & Zoom

Paikalla: Julia Malvikko
Elina Reims
Ella Miettinen
Emilia Valkeejärvi
Ada Siikaluoma
Tatu Heiskanen
Salla Haavisto
Ella Lavaste
Aleksi Tammilehto
Emilia Saalasti
Helmi Ylitalo
Artturi Kavaja

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 16:10.

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden

ääntenlaskijan valinta

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Julia Malvikko, sihteeriksi Ella Miettinen ja
pöytäkirjantarkastajiksi Ella Lavaste ja Emilia Valkeejärvi.

Elina Reims saapui ajassa 16:11.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Vaihdetaan kohdaksi 10 Kestävyysviestintä ja kohdaksi 11 Tarkastuslistat. Lisätään kohdaksi 13
Remburssi ry:n 35. vuosijuhlat. Loput kohdat numeroidaan juoksevasti.

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Artturi Kavajalle.

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros

4.2. Alumnien pubivisan Facebook-event julkaistiin.

Blogissa julkaistiin 7.2. postaus arkipäivän kopoilusta.
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7.2. Bling bling -sitsien Facebook-event julkaistiin.

Kopo, puheenjohtaja ja projektivastaava osallistuivat 8.2. Fuksien HOPS ja työelämä -päivään.

10.2. Vuosijuhlien fuksitiimi perehdytettiin.

11.2. Vuosijuhlabrunssin Facebook-event julkaistiin.

13.2. Vuosijuhlatoimikunta kokousti.

Blogissa julkaistiin 14.2. postaus haalaritiimin hausta.

Artturi Kavaja poistui ajassa 16:26.

Kestävän tapahtuman tarkastuslistat on jaettu järjestäjille pilkkipäivän ja niiden jatkojen tiimoilta.
Tarkastuslistoja on alettu täyttää jokaisen tapahtuman ennen ja jälkeen ympäristövastaavan
toimesta.

Hiilijalanjäljen laskeminen on alkanut tammikuun hankintojen listaamisella.

Toimiston ystävänpäivä pidetty.

Harkkakyykkä pidettiin 8.2.

Harkkakyykkään käytettiin rahaa 25,36 euroa.

Liikuntatiimin kanssa on tavattu 10.2.

Boomin liikuntavastaavan kanssa on suunniteltu wappuviikkojen liikuntatapahtumia.

Pilkkipäivä pidetään tiistaina 22.2.

Viikottaiset palloiluvuorot jatkuivat viikolla 6.

Akateemisen mahdin futsalsarja jatkuu viikolla 8.

Beer Pong-kerho toimitti toimintakertomuksen.

Tuutorvastaava on saanut tuutorhakemukset ja hakemukset on anonymisoitu.

Hallitus kokoontuu iltakouluun tuutorvalintoihin liittyen 18.2. Valinnat tehdään tuutoroinnin
ohjesääntöä noudattaen.

Projektivastaava kokousti 10.2. Iltakoulun tapahtumavastaavien kanssa Love-bileistä.

Projektivastaava ja yrityssuhdevastaava kokoustavat 23.2. Heidi’s Bier Barin yhteyshenkilön
kanssa.

Hallintotieteilijäpäivien suunnittelutiimi, johon projektivastaava kuuluu, kokoustivat 10.2.

Staabin oma äänentoisto on suurimmaksi osaksi saapunut ja noudetaan 15.2.

Staapinen julkaistaan todennäköisesti viikolla 8.

Haalaritiimin haku auennut 15.2.

Staabi Goes töihin järjestetään 17.2.

Kolmiotiimi kokousti 3.2.
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Kevään Kolmioiden teemat päätetty ja syksyn Kolmioiden päivämäärät on päätetty.

Tukihenkilörekry alkaa viikolla 8, tähän liittyen pidetään Instagramissa somepäivä samalla viikolla.

Blogiteksti tulossa liittyen tukihenkilörekryyn ja yhdenvertaisuuteen.

Staabi X Hallinnoijat excursiota suunniteltu, excursiot tulossa Omasp:lta ja YKA:lta.

Viestintätiimi kokousti 4.2.

Varapuheenjohtaja perehdytettiin kunniavaliokunnan toimintaan 10.2.

Puheenjohtaja osallistui Syndikaattiin 10.2.

Tapahtumavastaava kokousti St. Patrick’s Day-sitsejä järjestävien järjestöjen kanssa 15.2.

Johto ry:n alaisten järjestöjen tapahtumavastaavat kokoustivat ja suunnittelivat kevään ja syksyn
yhteisiä tapahtumia.

Interaktio ry:n, Iltakoulu ry:n ja Patina ry:n kanssa kokoustettiin Poikkitieteellisestä Beer
Pong-turnauksesta.

Pikkupääsiäisestä sovittu TLK:n, Indecsin ja Biopsin kanssa.

Helmibileet järjestetään 24.2.

Kaverisitsit järjestetään 10.3.

St. Patrick’s Day-sitsit järjestetään 16.3.

Varapuheenjohtaja ja kv-toimihenkilö kävivät Männikkömetsän koulutuksessa 14.2.

Etäexcursio KPMG:lle järjestetään 23.2.

7. Talousasiat

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan
jatkamiseksi.

8. Haalarimerkkejä ja hävikkiherkkuja -tapahtuma

Esitys: Budjetoidaan 70 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

9. Staapisen 1/2022 budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 60 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

10. Kestävyysviestintä

Päätetään, että hallitus alkaa testata Tampere.Finland -sovelluksen liikkumisen
hiilijalanjälkilaskuria.

11. Tarkastuslistojen käyttäminen (kestävä tapahtuma ja kestävä hankinta)

Päätetään täyttää tarkastuslistat tarkoituksenmukaisiin Staabin tapahtumiin.
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12. Helmibileet

Esitys: Budjetoidaan 180 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

13. Remburssi ry:n 36. vuosijuhlat

Päätetään, että Staabi ry:tä Remburssi ry:n vuosijuhlille lähtee edustamaan Ella Miettinen ja Elina
Reims, sekä budjetoidaan 100 euroa illalliskortteihin ja lahjaan.

14. Indecs ry:n 36. vuosijuhlat

Päätetään, että Staabi ry:tä Indecs ry:n vuosijuhlille lähtee edustamaan Ella Lavaste ja Emilia
Saalasti, sekä budjetoidaan 105 euroa illalliskortteihin ja lahjaan.

15. Pilkkipäivä

Esitys: Budjetoidaan tapahtumasektorin budjetista 840 euroa ja liikunta- ja hyvinvointisektorin
budjetista 700 euroa eli yhteensä 1540 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

16. Uexcun järjestäminen

Päätetään siirtää ulkomaan excursion järjestäminen vuoteen 2023.

Artturi Kavaja saapui ajassa 17:27.

17. Wappuviikkojen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 7000 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

18. Adoben vuosilisenssin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 245 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

19. Staabi-collegeiden budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 3780 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

20. Kaverisitsien budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 2250 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

21. EY:n yhteistyösopimus vuodelle 2022

Artturi Kavaja poistui ajassa 17:39.

Päätetään hyväksyä yhteistyösopimus vuodelle 2022.
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22. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin Jari Stenvallin muistamisesta ja sen viestimisestä Staabin sosiaalisen median
kanavissa.

Keskusteltiin Hallintotieteilijäpäivien majoitus- ja matkustusilmoittautumisesta ja siitä
viestimisestä.

Keskusteltiin maaliskuun Kolmioetkojen järjestämisestä.

Keskusteltiin tukihenkilöiden valintaprosessista ja hakemusten anonymisoimisesta.

Keskusteltiin Timmi-tunnusten tekemisestä Staabille.

Maksetaan 9 euron lasku Staabin nettisivujen domainiin liittyen.

23. Seuraava hallituksen kokous

Seuraava hallituksen kokous järjestetään sunnuntaina 20.2.2022 klo 18:00.

24. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 18:04.

_________________________________ _________________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

Julia Malvikko Ella Miettinen

_________________________________ _________________________________
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Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja

Ella Lavaste Emilia Valkeejärvi
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